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Protokół nr XXVIII/20 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 13 listopada 2020 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: radni Rady Miejskiej w Morawicy, Burmistrz Miasta  

i Gminy Morawica Marian Buras, Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Morawica Marcin 

Dziewięcki, Skarbnik Miasta i Gminy Morawica Małgorzata Lisicka, Sekretarz Miasta  

i Gminy Morawica Anna Kowalska, Przedstawiciele Kopalni Wola Morawicka –  

Pan Wojciech Duda, Pan Grzegorz Bojarski i Pani Agnieszka Rozenau-Rybowicz. 

XXVIII sesja Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się przy zastosowaniu zdalnego 

trybu obradowania z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (system 

wideokonferencji w aplikacji eSesja). Przeprowadzona została z Sali Obrad  

w Samorządowym Centrum Kultury w Morawicy (ul. Spacerowa 7). 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między 

sesjami. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Sandomierz. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/230/20 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 30 września 2020 r. w sprawie udzielenia przez Miasto  

i Gminę Morawica pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2020 – 2026. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 rok. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie połączenia samorządowych instytucji 

kultury – Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Morawicy oraz Samorządowego 

Centrum Kultury w Morawicy. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela 

Miasta i  Gminy Morawica ks. Stanisławowi Korneckiemu. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela 

Miasta i  Gminy Morawica Kornelowi Morawieckiemu. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu zdrowotnego Miasta  

i Gminy Morawica na 2021 rok. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIX/142/19 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Miasto i Gminę Morawica oraz ustalenia 

maksymalnych kwot dofinansowania opłat  za kształcenie pobierane przez uczelnie 

oraz form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznane  

w roku 2020. 
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14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez 

Miasto i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 1078/1 

położonej w obrębie geodezyjnym Brzeziny. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przeprowadzenia przetargu na dzierżawę nieruchomości gruntowej 

położonej w obrębie geodezyjnym Obice. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy Miasta  

i Gminy Morawica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2021. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany „Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego gminy Morawica”. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/18/18 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu osobowego 

Komisji bezpieczeństwa. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/16/18 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu osobowego 

Komisji gospodarki. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji z dnia 02.06.2020 r. w sprawie 

wprowadzenia w drodze uchwały Rady Gminy Morawica zwolnienia od 1 kwietnia 

2020 roku z podatku od nieruchomości gruntów, budynków i budowli lub ich części 

związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej przedsiębiorców, których 

płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych 

konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19. 

21. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

22. Sprawy różne. 

23. Zakończenie obrad. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA SESJI: 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia XXVIII 

sesji Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Następnie poprosił  

o sprawdzenie kworum. Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że XXVIII sesja Rady 

Miejskiej w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Paweł Pajączkowski 

8. Marcin Piecyk 

9. Dorota Pietrzyk 
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10. Piotr Polewczak 

11. Krzysztof Strąk 

12. Łukasz Wojda 

13. Damian Woźniak 

14. Ryszard Znój 

15. Robert Żołądek 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny w sprawie wprowadzenia nowego punktu do 

porządku obrad dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia z gminą Pierzchnica na uruchomienie komunikacji autobusowej. 

Poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany. Nie było 

pytań do projektu uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie:  
Wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad nowego punktu dotyczącego 

Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

z gminą Pierzchnica na uruchomienie komunikacji autobusowej. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Wniosek został przyjęty. Za głosowało 15 radnych. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Robertowi Żołądek. 

Radny Robert Żołądek zgłosił wniosek formalny w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu 

17 dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany "Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego gminy Morawica" – z uwagi 

na obszerność materiału i chęci szczegółowego zapoznania się ze zmianami studium. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek formalny w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu 17 dotyczącego rozpatrzenia 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany "Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego gminy Morawica". 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 
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Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Znój 

Wniosek został przyjęty. Za głosowało 14 radnych. 

Przewodniczący Rady odczytał nowy porządek obrad. 

 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między 

sesjami. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Sandomierz. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/230/20 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 30 września 2020 r. w sprawie udzielenia przez Miasto  

i Gminę Morawica pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2020 – 2026. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 rok. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie połączenia samorządowych instytucji 

kultury – Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Morawicy oraz Samorządowego 

Centrum Kultury w Morawicy. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela 

Miasta i  Gminy Morawica ks. Stanisławowi Korneckiemu. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela 

Miasta i  Gminy Morawica Kornelowi Morawieckiemu. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu zdrowotnego Miasta  

i Gminy Morawica na 2021 rok. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIX/142/19 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Miasto i Gminę Morawica oraz ustalenia 

maksymalnych kwot dofinansowania opłat  za kształcenie pobierane przez uczelnie 

oraz form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznane  

w roku 2020. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez 

Miasto i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 1078/1 

położonej w obrębie geodezyjnym Brzeziny. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przeprowadzenia przetargu na dzierżawę nieruchomości gruntowej 

położonej w obrębie geodezyjnym Obice. 
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16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy Miasta  

i Gminy Morawica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 

mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2021. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/18/18 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu osobowego 

Komisji bezpieczeństwa. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/16/18 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu osobowego 

Komisji gospodarki. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji z dnia 02.06.2020 r. w sprawie 

wprowadzenia w drodze uchwały Rady Gminy Morawica zwolnienia od 1 kwietnia 

2020 roku z podatku od nieruchomości gruntów, budynków i budowli lub ich części 

związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej przedsiębiorców, których 

płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych 

konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

z gminą Pierzchnica na uruchomienie komunikacji autobusowej. 

21. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

22. Sprawy różne. 

23. Zakończenie obrad. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Nowy porządek obrad został przyjęty. Za głosowało 15 radnych. 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk przystąpił do kolejnego 

punktu porządku obrad, czyli przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej  

w Morawicy. Poinformował, że protokół radni otrzymali drogą mailową, w celu zapoznania  

z nim. Nie było uwag do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 15 radnych. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu obrad - sprawozdanie Burmistrza 

Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na poprzedniej sesji Rady 

Miejskiej w Morawicy, które radni również otrzymali drogą mailową i przeanalizowali. 

Sprawozdanie w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 4 
Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad, dotyczącego sprawozdania  

z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między sesjami.  

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Robertowi Żołądek 

Radny Robert Żołądek – poprosił o wyjaśnienie następujących spraw:  

a) rządowy projekt pn. „Pod biało-czerwoną” dot. budowy masztu na prezentację flagi 

narodowej w Brzezinach; 

b) opracowanie dokumentacji technicznej na budowę ścieżek pieszo-rowerowych, która ma 

być zakończono do końca grudnia 2020 r. W związku z tym, że wykonawca wystąpił  

o przedłużenie terminu zakończenia zadania, to czy istnieje możliwość dyskusji nad 

pozostałymi ścieżkami pieszo-rowerowymi, które nie zostały jeszcze ukończone, gdyż ich 

koncepcja i przebieg budowy nie był z nikim konsultowany; 

c) złożone wnioski o uzyskanie środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 dla jst – 

czego dotyczy budowa Centrum Edukacyjno-Sportowego w miejscowości Bilcza i na czym 

miałaby polegać przebudowa  chodnika przy ul. Parkowej oraz działania na terenie 

zabytkowego parku w Morawicy? Czy w tym drugim temacie możliwa byłaby dyskusja? 

 

Pan Burmistrz – jeżeli chodzi o maszt, to jest to inicjatywa radnych z Brzezin, którą 

popieramy. Otrzymamy taki maszt, który stanie w pobliżu obelisku upamiętniającego  

100-lecie odzyskania niepodległości. Sprawa ścieżek rowerowych, termin został przedłużony 

– dyskusja była i cały czas jest możliwa w tym temacie. Jeżeli chodzi o złożone wnioski: 

1) dotyczy rozbudowy budynku stadionu sportowego Moravii i budowy dwóch boisk  

o nawierzchni poliureatnowej w Dębskiej Woli i Chmielowicach; 

2) dofinansowanie budowy trzech świetlic – Świetlicy w Zaborzu, Świetlicy w Brudzowie  

i Świetlicy w Drochowie Górnym; 

3) dotyczy Morawicy, m.in. rozbudowy budynku oficyny dworskiej o kawiarnię, budowy 

sceny w parku, obustronnej przebudowy chodników przy ul. Parkowej, budowa ścieżki 

rowerowej wokół terenu nad zalewem w Morawicy plus toalet, pole dla camperów, skatepark; 

4) budowa Centrum Edukacyjno-Sportowego w miejscowości Bilcza, składałby się z budynku 

rodzaju Centrum Kultury, widowni na świeżym powietrzu, amfiteatr na około 250 osób 

miejsc siedzących, scena przed budynkiem (kino letnie), akademia golfa z nieodpłatną 

możliwością korzystania o naukę gry w golfa przez uczniów, dwa korty tenisowe o sztucznej 

nawierzchni. Poinformował, że ze względu na obszerność projektu nie będzie on 

dofinansowany z budżetu państwa, dlatego będziemy oczekiwać na dofinansowanie unijne. 
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Przedstawił wartości wnioskowanych zadań. 

 

- Robert Żołądek (Ad Vocem) – podziękował za szczegółowe udzielenie odpowiedzi przez 

Pana Burmistrza na zadane pytania. 

 

Na tym zakończono dyskusję. 

Sprawozdanie w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 5 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Sandomierz. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt został przedstawiony radnym 

i szczegółowo omówiony. Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Sandomierz. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr XXVIII/237/20 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Sandomierz 

została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/230/20 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 30 września 2020 r. w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę 

Morawica pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego. Przewodniczący Rady poinformował, 

że projekt uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany. Nie było uwag do 

projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/230/20 Rady Miejskiej 

w Morawicy z dnia 30 września 2020 r. w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę 

Morawica pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 
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Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr XXVIII/238/20 w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/230/20 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 30 września 2020 r. w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę 

Morawica pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego została podjęta. Za głosowało 15 

radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2020 – 2026. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany. Nie było pytań do projektu 

uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2020 – 2026. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

 

Uchwała Nr XXVIII/239/20 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2020 – 2026 została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady oddał głos przedstawicielom Kopalni Wola Morawicka, w celu 

przedstawienia swojego stanowiska w sprawie studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Morawica. 

 

Przedstawiciele Kopalni zwrócili się do radnych o zmianę rozstrzygnięcia burmistrza dla 

działki nr ew. 609/5 położonej w obrębie Wola Morawicka (pismo skierowane do 

Przewodniczącego Rady w tej sprawie w załączeniu do protokołu). Przedstawili uzasadnienie 

do uwzględnienia uwag dotyczących kierunków zagospodarowania działki nr ew. 609/5 

położonej w obrębie Wola Morawicka. Zwrócili się również z prośbą o możliwość 

uczestniczenia w sesji, na której będzie podejmowana uchwała w sprawie studium, aby 

jeszcze bliżej przedstawić temat, również za pomocą załączników graficznych.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że skontaktuje się z przedstawicielami Kopalni w celu 

ustalenia uczestnictwa na kolejnej sesji rady. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o ponowne stwierdzenie kworum. W obradach uczestniczy  

15 radnych. 
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Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 

7. Paweł Pajączkowski 

8. Marcin Piecyk 

9. Dorota Pietrzyk 

10. Piotr Polewczak 

11. Krzysztof Strąk 

12. Łukasz Wojda 

13. Damian Woźniak 

14. Ryszard Znój 

15. Robert Żołądek 

 

Ad.8 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 rok. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym  

i przeanalizowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, 

Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

 

Uchwała Nr XXVIII/240/20 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 rok została 

podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – 

Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Morawicy oraz Samorządowego Centrum Kultury 

w Morawicy. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony 

radnym i przeanalizowany. Nie zgłoszono pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – 

Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Morawicy oraz Samorządowego Centrum Kultury 

w Morawicy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr XXVIII/241/20 w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – 

Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Morawicy oraz Samorządowego Centrum Kultury 

w Morawicy została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 10 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta  

i Gminy Morawica ks. Stanisławowi Korneckiemu. Przewodniczący Rady poinformował, że 

projekt uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany. Nie zgłoszono uwag do 

projektu uchwały. 

 

 

Przystąpiono do glosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta  

i Gminy Morawica ks. Stanisławowi Korneckiemu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr XXVIII/242/20 w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta  

i Gminy Morawica ks. Stanisławowi Korneckiemu została podjęta. Za głosowało 15 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta  

i Gminy Morawica Kornelowi Morawieckiemu. Przewodniczący Rady poinformował, że 

projekt uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany.  

 

Przewodniczący Rady udzielił głosy Radnej Alicji Jamorskiej-Kurek. 
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Radna Alicja Jamorska-Kurek – zwróciła uwagę, że przygotowany projekt uchwały  

w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta i Gminy Morawica Kornelowi 

Morawieckiemu jest niezgodny z prawem miejscowym – uchwałą nr VIII/83/04 Rady Gminy 

w Morawicy z dnia 30 listopada 2004 r. w sprawie zasad i trybu przyznawania tytułu 

„Honorowego Obywatela Gminy Morawica”. Projekt uchwały rażąco narusza zapisy 

regulaminu w § 2 ust. 1 i 2 oraz § 3 ust. 1 i 2 uchwały Rady Gminy. W związku z powyższym 

wyraziła negatywne stanowisko w sprawie podjęcia przygotowanego projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono innych uwag. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta  

i Gminy Morawica Kornelowi Morawieckiemu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Tomasz Domagała, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Piotr 

Polewczak, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój 

PRZECIW (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Leszek Cygan, Wiesław Frankowicz, Dorota Pietrzyk, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr XXVIII/243/20 w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta  

i Gminy Morawica Kornelowi Morawieckiemu została podjęta. Za głosowało 10 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 12  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu zdrowotnego Miasta i Gminy 

Morawica na 2021 rok. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został 

radnym przedstawiony i przeanalizowany. Nie było pytań w tym punkcie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu zdrowotnego Miasta i Gminy 

Morawica na 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr XXVIII/244/20 w sprawie uchwalenia programu zdrowotnego Miasta i Gminy 
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Morawica na 2021 rok została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Ad. 13  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIX/142/19 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Miasto i Gminę Morawica oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat za 

kształcenie pobierane przez uczelnie oraz form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznane w roku 2020. Przewodniczący Rady poinformował, że 

projekt uchwały został radnym przedstawiony i przeanalizowany. Nie zgłoszono pytań do 

projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIX/142/19 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Miasto i Gminę Morawica oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat za 

kształcenie pobierane przez uczelnie oraz form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznane w roku 2020. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr XXVIII/245/20 w sprawie zmiany uchwały nr XIX/142/19 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Miasto i Gminę Morawica oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat za 

kształcenie pobierane przez uczelnie oraz form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznane w roku 2020 została podjęta. Za głosowało 15 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 14 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Miasto 

i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 1078/1 położonej  

w obrębie geodezyjnym Brzeziny. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

został radnym przedstawiony i przeanalizowany. Nie było uwag. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Miasto 

i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 1078/1 położonej  

w obrębie geodezyjnym Brzeziny. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr XXVIII/246/20 w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Miasto  

i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 1078/1 położonej  

w obrębie geodezyjnym Brzeziny została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 15 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przeprowadzenia przetargu na dzierżawę nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

geodezyjnym Obice. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym 

przedstawiony i przeanalizowany. Nie zgłoszono pytań w tym punkcie. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przeprowadzenia przetargu na dzierżawę nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

geodezyjnym Obice. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwał Nr XXVIII/247/20 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przeprowadzenia przetargu na dzierżawę nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 

geodezyjnym Obice została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 16 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy 

Morawica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2021. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony 

i przeanalizowany. Nie było pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy 

Morawica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2021. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr XXVIII/248/20 w sprawie Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy 

Morawica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2021 została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 17 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/18/18 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu osobowego Komisji bezpieczeństwa. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony, 

przeanalizowany i przedyskutowany. Nie było pytań w tym punkcie. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/18/18 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu osobowego Komisji bezpieczeństwa. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr XXVIII/249/20 w sprawie zmiany uchwały Nr III/18/18 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu osobowego Komisji bezpieczeństwa 

została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 18 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/16/18 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu osobowego Komisji gospodarki. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony  

i przeanalizowany. Nie zgłoszono uwag. 

 

Przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/16/18 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu osobowego Komisji gospodarki.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr XXVIII/250/20 w sprawie zmiany uchwały Nr III/16/18 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 19 grudnia 2018 r. w sprawie składu osobowego Komisji gospodarki 

została podjęta. Za głosowało 15 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 19 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji z dnia 02.06.2020 r. w sprawie 

wprowadzenia w drodze uchwały Rady Gminy Morawica zwolnienia od 1 kwietnia 2020 roku 

z podatku od nieruchomości gruntów, budynków i budowli lub ich części związanych z 

prowadzeniem działalności gospodarczej przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa 

pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu 

COVID-19. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym 

przedstawiony i przeanalizowany. Nie zgłoszono pytań do projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie petycji z dnia 02.06.2020 r. w sprawie 

wprowadzenia w drodze uchwały Rady Gminy Morawica zwolnienia od 1 kwietnia 2020 roku 

z podatku od nieruchomości gruntów, budynków i budowli lub ich części związanych z 

prowadzeniem działalności gospodarczej przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa 

pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu 

COVID-19. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof 

Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Leszek Cygan 

 

Uchwała Nr XXVIII/251/20 w sprawie petycji z dnia 02.06.2020 r. w sprawie wprowadzenia 

w drodze uchwały Rady Gminy Morawica zwolnienia od 1 kwietnia 2020 roku z podatku od 

nieruchomości gruntów, budynków i budowli lub ich części związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu  
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w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19 

została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 20 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

z gminą Pierzchnica na uruchomienie komunikacji autobusowej. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony i przeanalizowany. Nie było 

pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z 

gminą Pierzchnica na uruchomienie komunikacji autobusowej..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, 

Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

 

Uchwała Nr XXVIII/252/20 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

z gminą Pierzchnica na uruchomienie komunikacji autobusowej została podjęta. Za głosowało 

15 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 21 
Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy: 

- Przewodniczący Rady przedstawił informacje dotyczące analizy oświadczeń majątkowych, 

poinformował o przedłożeniu przez organ wykonawczy jst. informacji o stanie realizacji 

zadań oświatowych za rok szkolny 2019/2020 oraz o otrzymaniu projektu uchwały w sprawie 

WPF Miasta i Gminy Morawica na lata 2021-2026 i projektu budżetu Miasta i Gminy 

Morawica na 2021 rok. Projekty uchwał zostaną przesłane radnym mailowo. 

 

Ad. 22 
Sprawy różne. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

- Radny Robert Żołądek – zwrócił się o zamontowanie przed Samorządowym Centrum 

Kultury w Morawicy metalowego serca, do którego byłby zbierane plastikowe nakrętki, 

przekazywane na cele charytatywne. Przedstawiona inicjatywa łączy dwa cele: charytatywny  

i ekologiczny. Liczy na poparcie tej inicjatywy ze strony radnych. Podziękował w imieniu 

własnym i Przewodniczącego Rady – Prezesowi Spółki Koral za rzetelnie wykonane prace 

wokół zalewu. 

- Pan Burmistrz – poinformował, że gmina od dłuższego czasu zbiera nakrętki w ramach 

Fundacji Miśka Zdziśka i je przekazuje na cele charytatywne. 

- Radna Dorota Pietrzyk – zwróciła się z prośbą do pozostałych radnych, aby zgłaszali czy na 

terenie ich okręgów nie będzie osób/firm chętnych do wykonania bezpłatnie takiego 
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metalowego serca i mniejszych pojemników dla innych miejscowości, bo mieszkańcy  

w małych miejscowościach mają problem z oddaniem nakrętek. Inicjatywa bardzo słuszna  

i potrzebna. 

- Radny Robert Żołądek (Ad Vocem) – inicjatywa umieszczenia dużego metalowego serca  

w Morawicy będzie wyrazem naszej działalności charytatywnej i ekologicznej oraz dobrą 

wizytówką dla naszej gminy. 

- Radna Alicja Jamorska-Kurek – poinformowała, że tego rodzaju serce w najbliższym czasie 

powstanie w Piasecznej Górce. 

- Przewodniczący Rady – poinformował, ze rozpoczął rozmowy z przedsiębiorcą  

z Morawicy w celu bezpłatnego wykonania takiego serca. 

- Radny Damian Woźniak – w imieniu klubu radnych burmistrza pogratulował I miejsca  

w rankingu samorządowców. 

- Radny Marcin Piecyk – w sprawie słupów elektrycznych znajdujących się na parkingu koło 

szkoły i remizy – Czy zostaną one stamtąd zabrane? 

- Zastępca Burmistrza – w pierwszej kolejności staraliśmy się ustalić do kogo one należą, 

niestety to się nie udało. Słupy znajdują się tam już rok. Na pewno nie zostawił ich 

wykonawca, który budował szkołę w Woli Morawickiej. W związku z powyższym 

podjęliśmy decyzję, aby słupy zabrał ZGK i może wykorzysta je w swoich działaniach. 

- Radny Marcin Piecyk – w sprawie inwentaryzacji terenów po budowie szkoły – Na jakim 

etapie są prace w tym kierunku? 

- Zastępca Burmistrza – wraz z protokołem odbioru, wykonawca szkoły złożył zgłoszenie do 

Starostwa Powiatowego w Kielcach. Dalsze działania w tej sprawie należą do starosty, który 

taki operat musi wprowadzić. Czas oczekiwania do pół roku. Zgłoszenie zostało złożone  

w czerwcu 2020 r. 

- Radna Dorota Pietrzyk – zwróciła uwagę, aby sprawdzić w starostwie czy wykonawca 

dołączył do zgłoszenia całą dokumentację, gdyż często się zdarza że wykonawcy tego nie 

robią. Należy tego pilnować i warto to sprawdzić. 

- Przewodniczący Rady – w sprawie ulicy Niebieskiej w Morawicy – Czy ta inwestycja 

została wpisana do budżetu na przyszły rok? 

- Pan Burmistrz – poinformował, że ul. Niebieska jest przewidziana w budżecie do realizacji 

w przyszłym roku. 

- Radny Sebastian Król – czy przed zakończeniem budowy drogi krajowej 73 jest możliwość 

wykonania łącznika od ul. Ściegiennego do ul. Rogatka? 

- Pan Burmistrz –droga znajduje się w pasie drogi krajowej i gmina nie ma takiej możliwości 

sprawczej. Będziemy się nadal o to starać i zabiegać. Niestety w ramach tej inwestycji nie jest 

to już możliwe do zrealizowania. Podziękował Rademu Damianowi Woźniak za złożone 

gratulacje. Podkreślił, że zajęcie po raz drugi z rzędu I miejsca w rankingu samorządów RP 

jest osiągnięciem niebywałym. Ponadto jest to nasz ogromny wspólny sukces. 

 

Na tym zakończono dyskusję. 

 

Ad. 23 
Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył obrady 

XXVIII sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 
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